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                                    PROTOKÓŁ NR XXI/2020                    -projekt- 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 21 sierpnia 2020 

 

XXI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 ze zm./ 

- posiedzenie odbyło się za pomocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono zdalnie za pomocą 

portalu e-sesja. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Łukasz Orfin 

9. Adam Raś 

10. Elżbieta Regulska 

11. Robert Sala 

12. Czesław Stadnik 

13. Wiesław Szwed 

14. Anna Trojanowska-Zochniak 

15. Jarosław Zawisza 

 

1.Otwarcie XXI Sesji Rady Gminy. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXI sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa,  zgodnie z paragrafem 31 

Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokali mieszkalnych na czas oznaczony po upływie 3 lat. Proszę 

też o wycofanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego położonego w północno-

zachodniej części obrębu Małuszów (pkt 24) a w to miejsce proszę wprowadzić projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego publicznego ciągu 

pieszo-rowerowego położonego w północno-zachodniej części obrębu Małuszów - nowa wersja. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokali mieszkalnych na 

czas oznaczony po upływie 3 lat. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

[Wpisz cytat z dokumentu albo 

podsumowanie interesującej kwestii. Pole 

tekstowe można umieścić w dowolnym 

miejscu w dokumencie. Użyj karty 

Narzędzia pól tekstowych, aby zmienić 

formatowanie pola tekstowego cytatu.] 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) Radosław Jankiewicz, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łukasz 

Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Krzysztof Kmiecik 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wycofanie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego położonego w północno-zachodniej części obrębu 

Małuszów (pkt 24).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław 

Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego położonego w północno-zachodniej części obrębu 

Małuszów (w pkt. 24 usuniętej uchwały - nowa wersja).  

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Radosław Jankiewicz, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta 

Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (2) Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski 

NIEOBECNI (3) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad wraz z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław 

Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 
Przyjęto porządek obrad i wyglądał on następująco: 

1.Otwarcie XXI Sesji Rady Gminy. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 

4.Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Raport o stanie Gminy Kobierzyce za 2019 rok. 

6a. Debata nad raportem. 

6b. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania. 

7. Absolutorium dla Wójta Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu za rok 2019. 
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7.1. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 2019. 

7.2. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy 

Kobierzyce za rok 2019. 

7.3.  Przedstawienie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019 przez Komisję Rewizyjną 

oraz opinie stałych Komisji Rady Gminy. 

7.4. Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2019. 

7.5. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Wójta 

Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

7.6. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce za rok 2019. 

7.7. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

7.8. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

7.9. Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

7.10. Podjęcie uchwały w zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

7.11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z wykonania 

budżetu za rok 2019. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kobierzyce do 2030 roku. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2014-2020. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. /Fundacja Polskiedzieci.org –SP Kobierzyce/. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. /Fundacja Polskiedzieci.org –ZSP Wysoka/. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. /Fundacja Polskiedzieci.org –ZSP Tyniec Mały/. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat. /Cadus Sp. z o.o. –ZSP Wysoka/. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej 

na czas określony do 3 lat. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 

3 lat na lokal użytkowy w miejscowość Tyniec Mały przy ul. Domasławskiej 10. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z dnia 24 marca 

2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki Ośrodek Sportu i 

Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Kobierzyce w roku 

szkolnym 2020/2021. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. w sprawie przyjęcia 

Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Kobierzyce porozumienia 

międzygminnego dotyczącego zasad współpracy przy opracowaniu Planu Zrównoważonej Mobilności dla 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Wrocławia. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wo-

dociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2020-2023. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kobierzyce". 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego położonego w północno-zachodniej części obrębu Mału-

szów.  

25. Interpelacje radnych. 

26.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

27. Zapytania radnych i sołtysów. 

28. Wnioski i sprawy różne. 

29. Komunikaty Przewodniczącej. 

30. Zakończenie obrad.                                                                       

 

3. Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Gminy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Cze-

sław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała informację o działaniach międzyse-

syjnych /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności   /załącznik nr 

2/ 

 

6. Raport o stanie Gminy Kobierzyce za 2019 rok. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił raport o stanie Gminy za 2019 rok. 

 

a) Debata nad raportem. 
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Udział w debacie wzięli: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Radny Czesław Stadnik 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Cze-

sław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Adrian Łukowicz 

NIEOBECNI (1) Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/398/2020 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kobierzyce wotum zaufania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

7. Absolutorium dla Wójta Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu za rok 2019. 

 

1) Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 2019. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus przedstawiła sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za rok 2019 

 

2) Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy Ko-

bierzyce za rok 2019. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

realizacji budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

 

3) Przedstawienie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019 przez Komisję Rewizyjną oraz 

opinie stałych Komisji Rady Gminy. 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił opinię Komisji Rewizyj-

nej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jarosław Zawisza przedstawił opinię 

Komisji o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019. 

Przewodniczący Komisji Użyteczności Publicznej Czesław Stadnik przedstawił opinię Komisji o spra-

wozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Wiesław Mura-

czewski przedstawił opinię Komisji o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wiesław Szwed przedstawił opinię Komisji o spra-

wozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019. 

 

4) Przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2019. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus przedstawiła sprawozdanie finansowe za rok 2019. 

 

 

5) Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Wójta 

Gminy Kobierzyce za rok 2019. 
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Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił opinię Komisji 

Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Wójta Gminy Kobierzyce za rok 2019. 
 

 

6) Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce za rok 2019. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

 

7) Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przedstawiła opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Kobierzyce za rok 2019. 

 

8) Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

Brak dyskusji. 

 

9) Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

Brak dyskusji. 

 

10) Podjęcie uchwały w zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za rok 2019. 
 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag. Przechodzimy do 

podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Adrian Łukowicz 

NIEOBECNI (1) Anna Trojanowska-Zochniak 

 
Uchwała nr XXI/399/2020 w zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kobierzyce za rok 2019. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu 

za rok 2019. 

 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag. Przechodzimy do 

podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 
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Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Adrian Łukowicz 

NIEOBECNI (1) Anna Trojanowska-Zochniak 

 
Uchwała nr XXI/400/2020 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z 

wykonania budżetu za rok 2019. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Zmniejszenie wartości zadania „Budowa i przebudowa budynku 

szkolnego w Tyńcu Małym, 3 300 000 zł zmniejszenie budowy przedszkola w Wysokiej, nie przerobimy 

tego w tym roku i stąd zmniejszenia? 
Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: W Wysokiej – tak jak pan wójt już sygnalizował, mamy 

odwołanie od decyzji o pozwoleniu na budowę i nie możemy zrealizować przewidzianego na ten rok 

zakresu, musimy to podzielić budżetowo na dwa lata. Tyniec Mały – musieliśmy się rozstać z projektantem, 

który nierzetelnie przygotowywał dokumentację projektową. Ponawiamy przetarg. Taka sama sytuacja jest w 

Wysokiej ze szkołą. Czyli zadania się nie zmieniają jako zadania tylko następuje przesunięcie budżetowe 

między latami. 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 
Uchwała nr XXI/401/2020 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 
 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
Radny Jarosław Zawisza: Zdziwiła mnie w WPF-ie taka pozycja jak Budowa Park&Ride w Bielanach 

Wrocławskich. W tej chwili bardzo ostro postępują prace dotyczące kolei. W środę na Komisji Budżetowej 

pan wójt Kopeć powiedział nam, że w zasadzie w tym roku jest planowane zakończenie tych prac, 

prawdopodobnie w połowie przyszłego roku ruszy kolej, a tu widzę, że przesuwamy Park&Ride. O ile pan 

wójt Kopeć tłumaczył, że wynika to z przetargów, to zrozumiałem, że zostaną te pieniądze przesunięte na rok 

następny a widzę, że zostały przesunięte dopiero na rok 2022. Druga sprawa – rozmawialiśmy jakiś czas temu, 

że nie wiemy jaka będzie dalsza sytuacja finansowa gminy. W zasadzie mamy informację od pani skarbnik, 

że nie jest taka zła sytuacja wynikająca z Covidu, jakby się to mogło wydawać, ale nigdy nie wiadomo co dalej 

dlatego rozmawialiśmy, że wszelkie zmiany w WPF-ie będą przeprowadzane w późniejszym okresie po 

dokładnym zapoznaniu się z obecnym stanem finansów i z tym co ma nas czekać ewentualnie dalej, a tutaj 

widzę, że pojawiają się nowe budowy chodników w Biskupicach i w Racławicach. Chciałbym zapytać czy to 

są nowe inwestycje czy przesunięte z tego roku? 
Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Park&Ride – faktycznie z przetargu wynikało to, że były 

dwie oferty przekraczające budżet. Przyjmowaliśmy ten budżet – z tego co pamiętam na około 800 000 zł, 

jedna oferta była 1 200 000 zł, druga 1 500 000 zł, wobec tego musieliśmy unieważnić przetarg ale też 

postanowiliśmy tą kwotę zwiększyć do 1 mln zł. Całość inwestycji nie będzie wykonana w 2021 r tylko na 

2022 r. została przerzucona jakaś część tych środków. Inwestycja jest w tej chwili w fazie przygotowania do 

nowego przetargu. Mamy informację o wstępnym przyznaniu środków unijnych na ten projekt, wobec tego 

mam nadzieję, że temat będzie zrealizowany, choć może rzeczywiście nie być w tym samym momencie co 

będzie uruchomiona kolej. Chodniki – te zadania były ujmowane w WPF-ie, teraz wyszczególniliśmy. /…/ 
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 
Uchwała nr XXI/402/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kobierzyce. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kobierzyce do 2030 roku. 

 
Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Bardzo solidnie przygotowany jest ten dokument. Na stronie 80 – 

kluby sportowe, proszę tam dopisać Galakticos Solna, na stronie 81- nie w klasie A Galakticos tylko w klasie 

zerowej. Czy nie należałoby dopisać w tej strategii, tego co powiedział pan wójt, że docelowo należałoby 
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stworzyć drużynę wiodącą reprezentująca gminę Kobierzyce w wyższej klasie rozgrywkowej? To jest mój 

wniosek. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jestem zwolennikiem utworzenia jednego silnego klubu, na 

bazie działających drużyn. Solna – opracowanie było tworzone w czasie gdy tego awansu jeszcze nie było.  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Myślę, że tą strategię będziemy zmieniać w ciągu tych 10 lat, 

więc przy okazji można to poprawić.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chciałbym we wrześniu zrobić spotkanie również z radnymi, 

którzy się zajmują sportem i z przedstawicielami klubów, żeby ten właśnie temat przedyskutować.  

Radny Adam Raś: Drużyny w wyższej klasie rozgrywkowej się nie stwarza tylko drużyna awansuje, na 

pewno w naszej gminie ciężko będzie coś takiego stworzyć, choć powiem szczerze, że jest to dobry pomysł. 

Dzisiaj nie ma takiej wiodącej drużyny bo jak wszyscy widzimy, nasza klasa rozgrywkowa to jest okrę-

gówka, w której gra 3 drużyny, nie wiemy, która z tych drużyn by mogła awansować. My jako radni powin-

niśmy dążyć do tego, żeby jak najwięcej mieszkańców gminy uprawiało sport.  

Radny Robert Sala: Popieram pana wójta i panią doktor. Uważam, że powinniśmy spróbować połączyć te 

siły i stworzyć taki wiodący klub. Prosiłem pana wójta o takie spotkanie we wrześniu i myślę, że pan wójt 

takie spotkanie zrobi. 

Radny Henryk Łoposzko: Zamysłem nie jest zawieszenie żadnej z drużyn, a po prostu zbudowanie nowej 

drużyny pod nowym szyldem, która przejdzie całą drogę eliminacji i na tej podstawie będzie grała w klasie 

wyższej. Tak samo było jak tworzyliśmy KPR tak samo i tutaj. Tu nie ma mowy o rozwiązywaniu, zawie-

szaniu czy czymś innym tylko po prostu budowanie drużyny od podstaw z naszych zawodników.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Utworzenie drużyny wiodącej, reprezentującą Gminę Kobierzyce w wyższej klasie rozgrywkowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Henryk Łoposzko, Adam Raś, Elżbieta Re-

gulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Jarosław Zawisza 

PRZECIW (1) Wiesław Muraczewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krzysztof Kmiecik, Wiesław Szwed 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Orfin 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/403/2020 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kobierzyce do 2030 roku. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2014-2020. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 
Uchwała nr XXI/404/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014-2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. /Fundacja Polskiedzieci.org –SP Kobierzyce/. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekty uchwał /punkt 12, 13,14/ 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Na Komisji wpłynął wniosek radnej Apolonii Kasprzyk-

Czepielinda o wycofanie tych projektów uchwał. Jednak Komisja uznała, że temat jest tak ważny, że Rada 

powinna się nim zająć. Wniosek o wycofanie tej uchwały został odrzucony i stąd temat powrócił. Zależy nam 

na zdrowiu nie tylko dzieci ale także ich całych rodzin. W związku z tym, żeby zmniejszyć maksymalnie  

możliwość zarażeń i ograniczyć to zagrożenie, Komisja na swym posiedzeniu negatywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Szanowny panie przewodniczący Komisji Użyteczności 

Publicznej. To nie jest tak. Z tego co pan powiedział to wychodzi, że ja jestem w ogóle przeciwna, żeby 

wynająć te pomieszczenia. Mój wniosek o wycofanie tych projektów uchwał podyktowany był sytuacją 

zdrowotną. Jest taka  a nie inna i na pewno nie zamknie się to w ciągu roku, dlatego bezcelowe jest 

wprowadzanie obcych osób do szkoły w momencie kiedy jeszcze nawet nie wiemy czy te szkoły i w jakiej 

formie będą otwarte. Mój wniosek był spowodowany tym, że uważałam, że pan wójt może po prostu nie 

rozpisać konkursu na wynajęcie albo wręcz odpisać firmom, które wystąpiły z wnioskiem o dalsze 

dzierżawienie, że w związku z sytuacją zdrowotną bezcelowe jest dalsze dzierżawienie.  
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest w tej chwili 903 zakażenia więc widzimy w jakim to 

kierunku idzie. Ja mam obawy czy w ogóle szkoły ruszą. Naprawdę się obawiam tego co się będzie działo. 

Mamy 3 duże szkoły. To są nie tylko dzieci ale także kadra. My zrobimy testy wszystkim  pracownikom 

szkół /i technicznym i nauczycielom/ . 
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GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1)Henryk Łoposzko 

PRZECIW (10) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Wiesław Muraczewski, Łukasz Or-

fin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Krzysztof Kmiecik 
NIEOBECNI (3)Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat  nie 

została podjęta. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. /Fundacja Polskiedzieci.org –ZSP Wysoka/. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu negatywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łu-

kasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyraże-

nia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat  nie została 

podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. /Fundacja Polskiedzieci.org –ZSP Tyniec Mały/. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu negatywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
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GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łopo-

szko, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Orfin 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyraże-

nia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat  nie została 

podjęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat. /Cadus Sp. z o.o. –ZSP Wysoka/. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Wniosek, żeby ta firma przedstawiła aktualne zaświadczenia Co-

vid. 
Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Postaramy się to zapisać w umowie. 

 
GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/405/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. /Cadus Sp. z o.o. –ZSP Wysoka/. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawar-

tej na czas określony do 3 lat. 

 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/406/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umo-

wie zawartej na czas określony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas ozna-czony do 

3 lat na lokal użytkowy w miejscowość Tyniec Mały przy ul. Domasławskiej 10. 

 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed 

BRAK GŁOSU (1) Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 
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Uchwała nr XXI/407/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

oznaczony do 3 lat na lokal użytkowy w miejscowość Tyniec Mały przy ul. Domasławskiej 10. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z dnia 24 marca 

2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki Ośrodek Sportu i 

Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/408/2020 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/436/17 z dnia 

24 marca 2017r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Kobierzycki 

Ośrodek Sportu i Rekreacji" oraz nadania jej statutu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Kobierzyce w roku 

szkolnym 2020/2021. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/409/2020 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Kobierzyce w 

roku szkolnym 2020/2021. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. w sprawie przyjęcia 

Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/410/2020 w sprawie zmiany Uchwały nr XXVI/496/17 z dnia 26.05.2017r. w sprawie 

przyjęcia Programu Ograniczania Niskiej Emisji dla gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Kobierzyce porozumienia mię-

dzygminnego dotyczącego zasad współpracy przy opracowaniu Planu Zrównoważonej Mobilności dla Miej-

skiego Obszaru Funkcjonalnego Wrocławia. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Uży-

teczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Ja-

rosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Robert Sala 

NIEOBECNI (3) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/411/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Kobierzyce porozu-

mienia międzygminnego dotyczącego zasad współpracy przy opracowaniu Planu Zrównoważonej Mo-

bilności dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Wrocławia. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2020-2023. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (4) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 
Uchwała nr XXI/412/2020 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2020-2023. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany "Studium uwarunkowań i kierunków zagospo-

darowania przestrzennego gminy Kobierzyce". 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Ja-

rosław Zawisza 

NIEOBECNI (4) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/413/2020 w sprawie uchwalenia zmiany "Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kobierzyce". 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowa-nia 

przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego położonego w północno-zachodniej części obrębu 

Małuszów. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   
 

GŁOSOWANIE: 
Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Łukasz Orfin 

NIEOBECNI (4) Andrzej Krzesłowski, Adrian Łukowicz, Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XXI/414/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego publicznego ciągu pieszo-rowerowego położonego w północno-

zachodniej części obrębu Małuszów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

25. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

26. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

27. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radna Apolonia Kasprzyk- Czepielinda poruszyła następujące tematy: 

-Ulica Kwiatowa w Kobierzycach jest zalewana przy każdej większej ulewie. Trzeba mieszkańcom tej ulicy 

pomóc rozwiązać problem. 
-Dlaczego ośrodek zdrowia w Pustkowie Wilczkowskim jest na chwilę obecną zamknięty? Na południu 

gminy mieszka dużo osób starszych i dojechać do ośrodka w Kobierzycach lub w Bielanach jest im bardzo 

trudno. 

- Czy została wyjaśniona sprawa dotycząca wizyt domowych sprawowanych przez NZOZ / firmę ze-

wnętrzną. 

- Teren zielony przy Poczcie Polskiej w Kobierzycach – czy to jest teren gminny? Jest tam oaza brudu, nie-

czystości i psich odchodów. A to jest praktycznie centrum Kobierzyc. Należałoby radykalnie ten problem 

rozwiązać.  

 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Ulica Kwiatowa – mam informację, że odbiornik przy 

Hali Sportowej był przepełniony i nie odebrał. Mieszkańcy tej ulicy wystąpili z wnioskiem o przebudowę 

ulicy. Odpowiedź jest w Biurze Rady. Projektujemy tą drogę i ona w naszych planach inwestycyjnych jest. 

Teren przy Poczcie Polskiej- nie kojarzę dokładnie, ale przyjrzymy się tej sprawie i będziemy interwenio-

wać. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ośrodek w Pustkowie Wilczkowskim - nikt mi nie zgłaszał, 

że jest zamknięty. Będę dzwonił.  Sprawa dotycząca wizyt domowych – pani doktor mi powiedziała, że była 

zmiana jeśli chodzi o obsługę domową, nie będzie wizyt po godzinie 18.00 w domu. 
Radny Jarosław Zawisza: Jakie są plany odnośnie uruchomienia nauczania w szkołach, czy nauczyciele 

dostaną jakieś wsparcie bo miałem różne sygnały odnośnie  poprzedniego półrocza. Czy nastawiamy się bar-

dziej na nauczanie zdalne czy stacjonarne? 
Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła stan przygotowań szkół do nowego roku szkolnego. 
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proszę państwa, przed państwem rzeczywiście zadanie bardzo 

trudne. Rozporządzenie Ministra Zdrowia pewne sprawy systematyzuje. Jest to zadanie nas wszystkich. Mu-

simy się mobilizować i przy okazji innych. Do Wójta Pacholika - pytanie moje było, czy w dalszym ciągu 

wizyty domowe wykonuje firma zewnętrzna czy lekarze z przychodni? Bo tak powinno być, że lekarz ro-

dzinny wykonuje wizyty domowe. Obliguje do tego umowa z NFZ. 
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28. Wnioski i sprawy różne. 

Brak. 

 

 

29. Komunikaty Przewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Następna sesja – 18 września br. 

 

 

30. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXI Sesji Rady 

Gminy. 
   Sesja zakończyła się  – godz. 13:43 

 

Liczba załączników: 2.  

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce - Elżbieta Regulska 

 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


